
Protokoll Styrelsemöte Otterbäckens Fiber Ek För. 2024-12-18 

 

Närvarande. 

Ledamöter Staffan Gustafsson, Gunnar Södergren, Bo-Göran Romppanen, 

 Jan Feltsten, Marcus Johansson, Gunilla Palmquist 

Supplanter Björn Wadensten, Roger Qvist 

 

1. Mötet öppnas av ordförande Staffan 
2. Till dagens protokolljusterare väljs Bo-Göran Romppanen 
3. Dagordning gås igenom och godkänns. 
4. Föregående protokoll gås igenom och godkänns. 
5. Bo-Göran ger en ekonomisk rapport. Idag finns 1 208 564, 57 kr på kontot. 

Medlem som fortsatt betala sin finansieringskostnad på ”övertid” har 
återbetalats och ärendet är klart. 

6. Bynätsforum, en organisation som arbetar för att tillvarata fibernätsföreningars 
intressen genom att påverka, lobba och utbilda. Representant har tidigare 
presenterat sin organisation  på GFEF:s styrelsemöte. Ska OFEF aktivt ansluta sig 
till Bynätsforum?  Kostnaden blir 500 kr/år plus 5 kr/aktivt ansluten medlem. 
Innebär för OFEF:s del 1 500 kr/år. 
Beslut tas att vi blir medlemmar i Bynätsforum. 

7. Försäkring för oförutsedda händelser som tex att kablar blir skadade av gnagare, 
någon utsätter nätet för sabotage osv. Idag har vi inte någon sådan försäkring i 
OFEF.  
Staffan får i uppdrag att kolla upp kostnader för en sådan inför nästa 
styrelsemöte. 

8. Inga händelser har rapporterats in. 
9. Inga nya medlemmar/överlåtelser sedan förra mötet. 
10. Anslutningar. 

Hyreshusen (ej det norskägda) har bytt operatör från Telia till Vänerenergi.  
Vänerenergi använder sig av vårt nät och Skagerns energi har tecknat ett 10-årigt 
hyresavtal med OFEF. 
Badängsparken. Efter senaste mötet angående utvecklingen av Badängsparken 
är det nu beslutat att en Wfi punkt installeras på bastuns tak. Leader projektet 
står för kostnaderna och Net at Once för kapaciteten. Fiber läggs ner i samband 
med övriga rörarbeten. 

11. GFEF rapport. Här utvärderades samarbetet mellan GFEF och Elektronikhuset. 
Slutsatsen är att det fungerar tämligen bra. Just nu och framåt arbetar 
Elektronikhuset med att dokumentera föreningarnas fibernät i Gullspångs 
kommun.  



NetatOnce har gett ett förslag på hur arbetet med att skapa redundans i 
fibernätet kan genomföras. 

12. Övrigt. Björn berättar att han fått information angående erbjudande om 
bredbandsanslutning på Storön, från en nationell operatör. 
 

13. Nästa styrelsemöte är onsdag den 29 januari 2025 kl 17 30. Då förbereder vi 
årsmötet. 
 
 
För protokollet   Justerare 
 
 
 
Gunilla Palmquist   Bo-Göran Romppanen 
 
 
 
GOTT NYTT ÅR ! 
 
 
 
 
 

 

 


